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Social utsatthet ökar i Linköping

Smittspridningen ökar i Linköping, vilket lett till att nya restriktioner. Det 
är bra för vi måste komma till rätta med pandemin, men samtidigt får vi 
tydliga signaler från civilsamhället att människor i utsatta livssituationer 
blir ännu mer utsatta när kommunen stänger ner den verksamhet som de i 
vanliga fall kan vända sig till. Mycket av ansvaret lämpas över på 
civilsamhällets organisationer som måste hantera en del av kommunens 
kärnverksamhet när kommunen stänger ner. För att komma tillrätta med 
de sociala problem som förstärkts under pandemin bör restriktionerna 
anpassas efter utsatta gruppers behov och kommunen och civilsamhället 
behöver i högre grad arbeta tätare tillsammans och dra nytta av varandras 
kompetenser. 

För cirka 1,5 år sedan tog Moderaterna initiativet till en sådan grupp där 
både politiker, kommunala tjänstepersoner och civilsamhället fanns med. 
Vi kritiserade då Moderaternas grupp för att den inte var parlamentariskt 
tillsatt och den kritiken kvarstår. Behoven i Linköping för den här typen av 
arbete är dock mycket stora och har ökat ännu mer det senaste året. Jag 
vill därför ställa följande enkla frågor till ansvarigt kommunalråd:

1. Blev det något resultat av den tillsatta samverkansgruppen om 
social utsatthet?

2. Hur planerar Moderaterna att ta det arbetet vidare in i 
kommunorganisationen?

3. Om det inte blev något resultat, finns det planer på att 
parlamentariskt tillsätta en grupp som består av politiker, 
tjänstepersoner och civilsamhället för att ta sig an dessa problem?

4. Ser du något behov av att anpassa restriktionerna för att ta hänsyn 
till de utsatta grupper som riskerar att fara illa av dem?
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